南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表

公示日期：2024年6月12日-18日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	王晋峰
	天文与空间镜面技术研究室
	研究员

	田杰
	天文与空间镜面技术研究室
	副研究员

	
	
	

	出访国家或地区
	新加坡
	顺访国家或地区
	无

	出访任务
	王晋峰研究员、田杰副研究员拟于7月14日-20日赴新加坡参加2024年第十届国际薄膜大会—先进薄膜与表面涂层技术大会。2024年国际薄膜大会Thinfilms2024将于2024年7月15日-19日在新加坡共和国的新加坡市召开。此次参会，王晋峰研究员和田杰副研究员将分别通过论文形式介绍我所重点研究的2.9米镜面高反射膜的研制以及介质反射膜在大口径平面镜中的研制及其相关技术；此次参会的另一个重要任务是了解国际上光学薄膜技术方面的研究进展，并与相关专家进行交流。

	经费来源 
	■研究所
	项目名称：LAMOST望远镜镀膜合同整合课题

	
	
	课题编号：C286

	
	□其他资助单位:               

	
	□国外资助单位: 

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他    （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	16000
	19116
	5575
	4055
	628
	11105

	
	合计： 56479

	拟离境日期
	 2024年7月14日
	拟入境日期
	2024年7月20日

	计划行程路线
	南京/上海-新加坡-南京/上海

	日程安排：
2024年7月14日 从南京或上海出发到新加坡市
2024年7月15日-19日 在新加坡参加2024年国际薄膜大会
2024年7月20日 从新加坡返回南京或上海

	邀请单位介绍：
国际薄膜协会创始于2002年，一路来致力于探索薄膜研究和应用领域的最新进展、挑战和创新。它通过举办会议、出版期刊和提供教育资源等方式，为薄膜与先进涂层领域的专业人士提供了一个交流平台。这些活动不仅帮助传播最新的科研成果，也促进了行业内的合作与创新。国际薄膜协会自2002年起，每两年举办一次国际薄膜大会，每届文章数均超800篇，现已经成为全球薄膜大会的一个品牌。会议涵盖主题广泛，从基础研究到应用解决方案，包括材料科学、沉积技术、新兴应用以及薄膜与其他领域的交叉技术等。会议中的报告不仅反映了相应专业领域的最新进展和动态，而且具有极高的学术价值。


附件：邀请信
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“Thin Films Society
/o'School of Mechanical & Aerospace Engineering.
Nanyang Technological University

50 Nanyang Avenue, Singapore 639798 /Tel. (65) 6790 5586 / htps://thinfilms sg/.

317 March 2024
Dr Tian Jie
Nanjing Institute of Astronomical Optics and Technology.

TO WHOM IT MAY CONCERN
Re: Official Invitation — ThinFilms2024
“This confirms that the Organizing Committee cordially invites Dr Tian Jie to attend Thinfilms2024,

which will be held in Singapore from 15 to 19 July 2024 at the Holiday Inn Atrium.

‘The manuscript titled: “Research on High Reflective Film in 2.9-meter Aperture Mirror Surface” has
been accepted by the editorial committee.

Please note that all participants at ThinFilms2024 are to be duly registered and pay the necessary fee(s)
on time (per the deadlines posted on the website]. In adition, the individual participant will bear any.
expenses (e, airfare, accommodation, transportation) related to the conference.

For more details/verification, please contact the undersigned or refer to
htes: safevents/thinfims 202

Thank you.

Yours sincerely,

General Secretary, Thin Films Society.

‘And, Conference Secretariat, Thinilms2024.
‘Email: Shiyu Liu secretary@thinfims.sg.
Mobile: (65)8733 8013

cc. Prof Sam ZHANG Shanyong

President, Thin Films Society.

‘And, Conference Chairman, ThinFilms2024.
Emal: samzhang@hit edu.cn
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“Thin Films Society
/0 School of Mechanical & Aerospace Engineering.
Nanyang Technological University

50 Nanyang Avenue, Singapore 639798 / Tel. (65) 6790 5586 / https:/thinfims sg/

4" May 2024
Or Wang Jinfeng

‘The Nanjing Institute of Astronomical Optics & Technology
TO WHOM IT MAY CONCERN

Re: Offcial Invitation ~ ThinFilms2024

“This confirms that the Organizing Committee cordially invites Dr Wang Jinfeng to attend ThinFilms2024,
‘which will be held in Singapore from 15 to 19 uly 2024 at the Holiday Inn Atrium.

‘The manuscript titled: “Preparation Technology of Medium Reflective Film for Large Aperture Planar
Mirrors” has been accepted by the editorial comittee.

Please note that al participants at ThinFilms2024 are to be duly registered and pay the necessary fee(s)
on time (per the deadiines posted on the website]. In adition, the indvidual participant will bear any
expenses e.g, airfare, accommodation, transportation) related to the conference.

For more details/verification, please contact the undersigned or refer to
htes safevents/thinfims-202

Thankyou.

Yourssincerely,

General Secretary, Thin Films Society.
And, Conference Secretariat, ThinFilms2024.

Email: Shiyu Liu secretary@thinfilms sg
Mobile: (65)8733 8013

cc. Prof Sam ZHANG Shanyong

President, Thin Films Society.
‘And, Conference Chairman, ThinFilms2024.

Email:samzhang@hit edu.cn





